

FOR IMMEDIATE RELEASE

OTTAWA, February 2, 2018 – There will be an official ceremony to mark the appointment of the Right Honourable Richard Wagner, P.C., as Chief Justice of Canada on Monday, February 5, 2018 at 10:30 a.m. The ceremony will take place in the courtroom of the Supreme Court of Canada.

On this occasion, there will be remarks by the Honourable Rosalie S. Abella, Justice of the Supreme Court of Canada; the Honourable Jody Wilson-Raybould, P.C., M.P., Minister of Justice and Attorney General of Canada; the Honourable Stéphanie Vallée, Minister of Justice and Attorney General of Quebec; Ms. Kerry L. Simmons, Q.C., President of the Canadian Bar Association; Mr. Paul-Matthieu Grondin, President of the Barreau du Québec; and Ms. Sheila M. MacPherson, President of the Federation of Law Societies of Canada. Chief Justice Wagner will also speak.

The ceremony will be webcast live on the court's website at www.scc-csc.ca.

For more information, contact:

Gib van Ert
Executive Legal Officer
(613) 996-9296

POUR DIFFUSION IMMÉDIATE

OTTAWA, le 2 février 2018 – Le lundi 5 février 2018, à 10 h 30, aura lieu la cérémonie officielle soulignant la nomination du très honorable Richard Wagner, C.P., comme juge en chef du Canada. La cérémonie aura lieu dans la salle d'audience de la Cour suprême du Canada.

À cette occasion, des allocutions seront prononcées par les invités suivants : l'honorable Rosalie S. Abella, juge de la Cour suprême du Canada; l'honorable Jody Wilson-Raybould, C.P., députée, ministre de la Justice et procureure générale du Canada; l'honorable Stéphanie Vallée, ministre de la Justice et procureure générale du Québec; M^{me} Kerry L. Simmons, c.r., présidente de l'Association du Barreau canadien; M^e Paul-Matthieu Grondin, bâtonnier du Québec; et M^{me} Sheila M. MacPherson, présidente de la Fédération des ordres professionnels de juristes du Canada. Le juge en chef Wagner prononcera également une allocution.

La cérémonie sera diffusée en direct sur le site Web de la Cour à www.scc-csc.ca.

Pour de plus amples renseignements, prière de communiquer avec :

Gib van Ert
Conseiller juridique principal
613-996-9296